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Nytt håp med GPS 
Vi var helt avhengig av det løftet som kom da GPS startet med styringsgruppe i jordbær i 
2008. Dersom løftet ikke hadde kommet ville jeg nok gitt meg med jordbær, sier Geir Hære. 
Han er jordbærprodusent ved Roa i Oppland og sa selv ja til å bli med i styringsgruppa fra i 
vår. Kommentaren hans ved slutten av sesongen er: «det har vært interessant å være med».  
10. august var han i praksis ferdig med høsting av bær fra ca. 300 daa. På bildet ser vi Hære 
med bær som er høstet med tanke på syltetøyproduksjon nå helt på slutten av sesongen. Status 
for 2013 er bra kvalitet og lite råte og 60-70 % avling i forhold til det han burde ha hatt. Ser 
en bort fra Toten så er det nok ikke mange distrikter som kommer over denne prosentandelen, 
enkelte steder er det betydelig mindre. Hære ønsker å være optimist, men han klarer ikke å 
skjule sin bekymring for rekrutteringen til næringen; «må vi få en matkrise før folk får øynene 
opp for hva landbruket er verdt»?   
 

   
 
Bra på Toten 
Endelig fikk vi en god jordbærsesong, sier Sonni og Halfdan Sangnes på Toten. Sagnes høster 
fra 140 daa som ligger ca. 450 meter over havet. De er derfor i markedet relativt lenge sett i 
forhold til mange andre distrikter på Østlandet. Etter flere sesonger der regn har ødelagt mye 
har jordbærprodusentene på Toten fått et godt år både mht. avlingsnivå og kvalitet.  
 
Ansvarlig for GPS-spalta er Morten N. Andersen; morten@grontprodusentene.no 


